

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: SPECIALIZED TRADING &

INVESTMENT

Date: 31-01-2023 09:46:52 AM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتخصصة للتجارة والاستثمارات التاريخ: 31-01-2023 AM 09:46:52 AM 09:46:52 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of SPECIALIZED TRADING & INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 09-02-2023 at On-line zoom meeting to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة المتخصصة للتجارة والاستثمارات دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادى للشركة المنوى عقده بتاريخ 09-02-2023 الساعة 10:00 في عن بعد من خلال برنامج زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

Subject:

Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)

تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)

الموضوع:

1- Adding new objectives to Article (4) of the Company's Establishment Contract and it's primary law, as follows:

The company also aims to pursue the following objectives:

Description	Objective
	#
Retail trade of natural and artificial flowers	477332
and plants.	
Retail trade of decorative materials and metal ceiling	475240
Retail trade of furniture and furnishings.	475911
Retail trade of household items.	475930
Retail trade of sports equipment and tools.	476310
Retail trade of carpets, rugs and mats.	475310
Retail trade of agricultural materials.	477333
Activities of selling art products in retail exhibitions & art galleries.	477326
Organizing and managing exhibitions & trade fairs.	823001
Other activities for organizing conferences and trade fairs.	823009

-1 إضافة غايات جديدة على المادة (4) من عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة، كالآتي:

" كما تعدف الشكة ألَّه، من أه له الغاياتُ التالية:	
رمز الغاية	الوصف
477332	تجارة
	الزمور
	والنباتات
	الطبيعية
	والصناعية
	بالتجزئة.
475240	تجارة مواد
	الديكور
	والأسقف
	المعدنية
	بالتجزئة.
475911	تجارة
	الأثاث
	والمفروشا
	ت بالتجزئة.
475930	تجارة
	الأدوات
	المنزلية
	بالتجزئة.



 $Please\ accept\ our\ sincere\ thanks\ and\ appreciation.$

Chairman of Board of Directors

User Name: Shafiq Mansour Astafan

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Shafiq Mansour Astafan